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 Pia Sundqvist nämndsekreterare 
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Justeras:   

  Kerstin Järneberg, ordförande 

 

 

 

Justeras:   

  Agneta Hagström, ledamot 

 

 

 

Sekreterare:  

  Pia Sundqvist 

 

 

                                                      
1
 Handikappföreningarnas Samarbetsorgan 

2
 Delaktighet Handlingskraft Rörelsefrihet – Stockholm  



SID 2 (3) 

 

 
§ 1 Godkännande av dagordningen, val av justerare, tid för justering 

Dagordningen godkändes. Till justerare utsågs ordförande Kerstin 

Järneberg och ledamoten Agneta Hagström. Justering sker torsdag 7 juni. 

 
§ 2 Anmälan av protokoll från föregående sammanträde  

Protokollet från rådets sammanträde den 14 maj 2012 anmäldes. 

 
§ 3 Rådets nya medlem hälsas välkommen  

Den 24 maj utsåg stadsdelsnämnden Carita Mandelin som ny ledamot i 

rådet efter avgående Filip Burman, enligt nominering från HSO. Carita 

representerar förutom HSO även RSMH, Riksförbundet för Social och 

Mental Hälsa. Rådet och förvaltningen hälsade Carita varmt välkommen. 

 
§ 4 Dagens gäst: Mohamed El Abed, Tyngdpunkt Farsta 

Projektledare Mohamed El Abed berättade om bakgrunden till stadens 

satsning på Tyngdpunkt Farsta och om hur arbetet nu går vidare. Rådet 

tackade Mohamed för en intressant presentation. 

 
§ 5 Ärenden till nämndsammanträdet den 14 juni 2012 

Ärende nr 1: Trafiken till och från de nybyggda bostadsområdena i 

Sköndal – anmälan av medborgarförslag 

Rådet instämde i medborgarförslaget. 

 

Ärende nr 9: Politisk referensgrupp för förvaltningens fortsatta arbete med 

Tyngdpunkt Farsta – svar på skrivelse från (S) 

Rådet hade inga synpunkter. 

 

Ärende nr 11: Trygghets- och säkerhetsprogram för Stockholms stad 2013-

2016 – svar på remiss från kommunstyrelsen 

Rådet hade inga synpunkter. 

 

Ärende nr 12: Organisatorisk placering av MAS och MAR – svar på remiss 

från kommunstyrelsen 

Rådet hade inga synpunkter. 

 

Ärende nr 13: Organisatorisk placering av heminstruktörer – svar på 

remiss från kommunstyrelsen 

Rådet hade inga synpunkter. 

 

Ärende nr 15: Detaljplan för delar av kvarteret Borrsvängen med mera i 

Gubbängen 

Rådet tyckte att förslaget är positivt och förutsätter att garage, sophantering 

och så vidare utformas på ett tillgängligt sätt, även om detta inte riktigt 

framgår av remissmaterialet. 



SID 3 (3) 

 

 
 

 
§ 6 Information från förvaltningen och avdelningen för vuxna 

Avdelningschef Per-Ove Mattsson berättade att stadsledningskontoret har 

begärt information om hur många ungdomar i Hökarängen och Fagersjö som 

har sökt men inte kunnat erbjudas sommarjobb. Tack vare en utomordenlig 

insats från förvaltningens olika enheter och även från trafikkontoret kommer nu 

även dessa cirka 50 ungdomar att kunna erbjudas sommarjobb. Detta görs med 

anledning av den särskilda satsningen på dessa båda stadsdelar inom ramen för 

Söderortsvisionen. 

 

Balanslistan uppdaterades – se bilaga. 

 

Uppdrogs åt sekreteraren att ta kontakt med Atrium Ljungberg för att komma 

överens med dem om ett datum när de kan gästa rådet för att svara på frågor 

och diskutera olika aspekter av tillgängligheten i Farsta Centrum. 

Förhoppningsvis kan detta ordnas redan till mötet den 20 augusti. 

 
§ 7 Övriga frågor  

Rådet uppmanade förvaltningen att kontakta ansvarig om den mycket 

undermåliga kvaliteten på gångvägen vid Storforsplan 36-44, bland annat 

utanför förvaltningens entré. Trottoaren är full av ojämnheter och behöver 

åtgärdas omgående. Dessutom behöver de många reklamskyltar som står 

på marken utanför affärer i centrum tas bort eftersom de förhindrar 

framkomligheten och utgör en fara för personer med nedsatt syn. 

 

Ordförande Kerstin Järneberg berättade att kulturnämndens råd för 

funktionshinderfrågor nyligen besökte Farsta bibliotek och då fann mycket 

få saker att anmärka på. Glädjande nog har mycket av det som Farstas 

tidigare handikappråd anmärkte på i början av 2000-talet nu åtgärdats. 

Denna tidigare granskning genomförde rådet som ett led i arbetet att visa 

på sin existens och sitt uppdrag att påverka. 

 

Kerstin berättade också att HSO denna kväll genomför ett skolseminarium 

i ABF-huset.  

 
§ 8 Nästa sammanträde 

Rådets nästa sammanträde hålls måndag 20 augusti 2012 kl 15.00-16.30, 

med förmöte kl 14.15. OBS! Om mötet med Atrium blir vid detta tillfälle 

börjar förmötet redan kl 14.00. 

 
§ 9 Avslutning 

Ordföranden avslutade mötet. Alla önskade varandra en skön sommar. 

 


